
Bestyrelsesmøde den 20. april 2022 

 

Deltagere: Dorte Susanne, Louise, Lisbeth, Hacer, Helena 

Afbud:  

Udeblivelse uden afbud:  

Referent: Helena 

Dagsorden:  

1. Nyt fra varmemester 

-På grund af renovering af varmrum skal kalderummerne tømmes. Alle får nærmere 

besked når det bliver deres tur. 

-Referat fra rundgang:  

- Skillevæg mellem 25 og 27 foreslåes 

- Der fortsættes med at blive renoveret omkring 5 trappeopgange i løbet af året 

- Der hentes tilbud på iLoq til kælderrummene, som er et nøglesystem med nøglebrik 

- Vaskerierne er blevet leaset ud, så afdelingen ikke længere står for vedligeholdelse mv.  

- Betonen i pullertområdet skal udbedres 

- Birketræer med hængekroner skal fældes ud mod p-pladsen 

- Der er indhentet tilbud på multibane 

- Hvis nogen er interesseret i at få plantekasser omme ved haverne, skal dette meldes til 

viceværterne. 

 

- Det diskuteres at det ikke skal være muligt at leje store kælderrum i afdelingen, hvis 

man ikke bor i afdelingen.  

 

2. Aktiviteter 

- Ramadanfest er desværre aflyst, da arrangøren er fraflyttet afdelingen og ikke har givet 

besked.  

- Marienlyst Parkfestival er d. 18. juni. Der bliver serveret formiddagsmad, hvor 

bestyrelsen giver rundstykker og derefter følges vi ad til festivalen. Mere info følger.  

- Der fejres Sankt Hans aften i afdelingen d. 23. juni. Mere info følger.  

- Bestyrelsen overvejer at lave fredagsgrillaftener for afdelingen henover sommeren. Der 

vil komme opslag i facebookgruppen og i opgangene når det er tid.  

 

3. Årsregnskab 

 

- Der stilles spørgsmål til trappevask, om det kan gøres bedre eller billigere end det 

nuværende.  



- Årsregnskabet er godkendt 

 

4. Evt.  

-  

5. Næste møde: 

- D. 24/5 kl 17.00 

 

6. Referat godkendt   


